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Zprávy z obce 

Vážení spoluobčané 

Komunálními volbami, které proběhly ve dnech 20 – 21.října letošního roku jsme vstoupili do nového 
čtyřletého volebního období s nově zvoleným obecním zastupitelstvem. Také účast byla za posledních 
několik volebních období jedna z nejlepších a to 48,04 % voličů. Je to z 358 zapsaných voličů 172, kteří 
přišli dát svůj hlas těm, kteří se  budou snažit po čtyři léta plnit svůj volební program. Obecní zastupitelé 
děkuji všem, kteří k volbám přišli a dali jim důvěru.  

 Na veřejném zasedání nově zvoleného zastupitelstva 8.10.2006 byl starostou obce opět navržen a 
schválen Doležal Jaroslav. 
 Místostarostou obce byli navrženi a schváleni Vacek Stanislav a Školník Jan 
 Předsedou finančního výboru byl navržen a schválen Falta Karel 
 Předsedou kontrolního výboru byl navržen a schválen Školník Jan 
 Předsedou komise  stavební a pro životní prostředí byl navržen a schválen opět Vacek Stanislav 
 Předsedou kulturní komise byl navržen a schválen Retr Miroslav 
 Předsedou školské komise byl navržen a schválen Kouba Michal 
 Členem obecního zastupitelstva a stavební komise zůstává Janoušek Antonín  

22.12.2006 se konalo poslední veřejné zasedání obecního zastupitelstva v letošním roce, na 
kterém byly projednány a schváleny přesuny rozpočtu, byl schválen jednací řád, projednán a schválen 
návrh ministerstva vnitra k novelizaci vyhlášky č.1/2007 pro obec Jetřichov a také schválen návrh 
poplatku za svoz komunálního odpadu, který zůstává ve stejné výši jako v roce 2006. 

Starosta obce oznámil, že proběhlo jednání o ukončení likvidace veřejné skládky lokality „Pasa“, 
čímž jsme se zbavili jedné velké zátěže, která by v budoucnu mohla značně finančně zatížit obec. 
Podrobný průběh likvidace a fotodokumentace je k nahlédnutí na obecním úřadě. 

Předmětem diskuse bylo také udržování životaschopnosti místní základní a mateřské školy a velké 
náklady na její provoz. Obecní zastupitelé jsou si vědomi, že udržení tohoto školského zařízení by mělo 
být prioritou obce, ale dokud se nenaplní minimální kapacita školy jetřichovskými dětmi  nebo aspoň 
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doplněno dětmi z okolních obcí, které navštěvují místní školku nebude možné nadále do školního zařízení 
vkládat do budoucna tak velké finanční prostředky.. 

Další diskuse byla na téma co s občany, kteří si neplní svou základní povinnost, platit pravidelně 
nájemné a s tím i poplatek za svoz komunálního odpadu. I když situace není zvláště dramatická, jedná se 
o pár neplatičů, 97% občanů si svou povinnost plní. Prioritou pro rozpočet na příští rok je právě 
vybudování čističky odpadních vod na Bělidle a zkvalitnění bytů právě také u těchto neplatičů. Proto se 
bude obecní zastupitelstvo  muset zabývat jak nadále problém neplatičů řešit.  

Obecní zastupitelstvo se také pozastavilo nad nízkou účasti občanů při veřejných zasedáních. Je to 
snad tím, že občané jsou se vším co se v obci děje nadmíru spokojeni?? Nebo je to apatie k politice samé. 
Jsou však problémy, se kterými si neví rady ani obecní zastupitelstvo a rádi bychom slyšeli i názor od 
občanů a proto vyzýváme – přijďte a pomožte nám tyto problémy řešit. 

 
Usnesení z veřejného zasedání 22.12.2006 

OZ souhlasí s navrženou inventární komisí pro r.2006 (Retr M.,Janoušek A. pro kulturní dům a požární          
zbrojnici, Kouba M.,Školník Jan, Falta Karel pro školní zařízení a obecní úřad). 

OZ souhlasí bez výhrad s navrženými  přesuny rozpočtu, které jsou přílohou usnesení 

OZ souhlasí bez výhrad s přehledem hospodaření k 30.11.2006 

OZ schvaluje rozpočtové provizorium k 31.3.2007 dle předloženého návrhu 

OZ souhlasí s výši poplatku za svoz komunálního odpadu dle vyhlášky platné pro r.2006 

OZ souhlasí s návrhem ministerstva vnitra s novelizací vyhlášky č.1/2007 

OZ souhlasí se změnou předsedy kontrolního výboru schváleného usnesením z 8.11.2006 OZ Školníka 
Jana a na místo předsedy kontrolního výboru schvaluje Koubu Michala. 

OZ schvaluje návrh jednacího řádu obecního zastupitelstva 

OZ souhlasí se zakoupení požární cisterny T148 CAS od podniku Barum s.r.o. 

 

Smuteční oznámení 

27.12.2006 jsme se dozvěděli smutnou zprávu, že nás navždy opustil jeden z obecních zastupitelů pan 

     V a c e k Stanislav 

Pan Vacek se narodil v Polici nad Metuji, ale své mládí a celý svůj život prožil se svými rodiči a se svou 
rodinou v Jetřichově. Několik volebních období pracoval jako zastupitel obce a svou funkci zastával vždy 
s plnou odpovědností. Po každé, když jsem s p.Vackem hovořil o Jetřichově a zajímal se o historii, byl se 
svými znalostmi ochoten podat kvalifikovanou odpověď. Jeho zásluhou také při oslavách 750-ti let, byl i 
jedním z hlavních organizátorů, kteří zajistili pozvání rodáků a bývalých občanů, kteří v Jetřichově 
bydleli. 

Bohužel těžká nemoc mu nedovolila ani aby si užil zaslouženého odpočinku, na který se tak těšil, 
když do ochodu na zasloužený odpočinek mu zbývalo pouhých 5 dní.  
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Co připravuje místmí hasičský sbor 
13. ledna 2007 se koná od 16.00 hodin v předsálí kulturního domu „hasičská valná hromada“. 
Tímto zvou všechny členy SDH. 

20. ledna 2007 se uskuteční hasičský ples, který je tradičně spojen s vepřovými hody a s bohatou 
tombolou. K tanci a poslechu bude hrát hudební skupina MODEUS.  Začátek  plesu je od 20.00 hod. 
Vstupné 40,-Kč. Všichni jsou srdečně zváni. 

21. ledna 2007 se koná v kulturním domě taneční odpoledne s Broumovankou. Začátek v 15.00 
hodin. Vstupné je dobrovolné. Předpokládaný konec je 21.00 hodin. Těšíme se na Vaši návštěvu.  

Mikulášská zábava  
9.12.2006 proběhla v kulturním stánku Mikulášská zábava ve stylu „DOBROČINNÉ AKCE“. Účelem 
této akce byla nejen zábava, ale i získání finančních prostředků pro dobrou věc. Získané peníze měly být 
prostředkem pro nákup hraček do Dětského domova v Broumově, bohužel účast nebyla taková v jakou 
organizátoři doufali a výtěžek nepokryl ani vynaložené výdaje. Naštěstí mezi námi žijí dobří lidé, kterým 
nejsou lhostejné děti s tímto osudem. Těchto lidí se našlo hodně a proto budou mít děti hezké vánoce. 

 Poděkování patří také obci Jetřichov, která na tuto akci zapůjčila kulturní dům zdarma a věříme, 
že se účastníci dobře bavili. Snad se další akce zúčastní více lidí a přijde i KÁMEN. 

            LUCIFER 

Nezapomeňte: 
        Odvoz komunálního odpadu – popelnic 

 
Leden   02.01.2007,  15.01.2007, 29.01.2007 
Únor   12.02.2007,  26.02.2007 

 
Povinné ručení z provozu motorových vozidel a další možnosti pojištění 

- Nabízí povinné ručení na míru s možností balíčku a 
s připojištěním přípoj.vozidla do 750 kg nebo motocyklu do 50 
cm3 zdarma a dále lze na pobočce uzavřít : 
- Havarijní pojištění motorových vozidel 
- Životní pojištění s FILIPEM 
- Úrazové pojištění 
- Pojištění majetku 
- Pojištění kol proti odcizení 
- Finanční způsobilost dopravce 
 

Vozidlo do 1000 cm3   1.332,-  nad 1000 cm3 do 1250 cm3  1.753,- 
nad 1250 cm3 do 1350 cm3  1.884,-  nad 1350 cm3 do 1650 cm3  2.629,- 
nad 1650 cm3  do 1850 cm3  2.961,-  nad 1850 cm3 do 2000 cm3  4.062,- 
nad 2000 cm3 do 2500 cm3  4.257,-  nad 2500 cm3    6.434,- 
Pro vozidla starší 8 let, věk řidiče 35 let a starší, s bonusem 84 měsíců  
Na pobočce lze také uzavřít Stavební spoření s HYPO STSP  a hypotéku  
O možnosti pojištění lze informace získat i v Jetřichově č.p.196 nebo na pobočce v 
Broumově, Dlážděná 179– tel. 724 224 960, 491 523 609 

 
Vydává kulturní, školská a sociální komise při OZ Jetřichov nákladem 200 ks. 

Informace a příspěvky na tel. 491 582 425, 724 224 960 
nebo elektronickou poštou na jetrichov@tiskali.cz, případně: falco-vyroba@cbox.cz 
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